
Verstuurde mail 5 juli 2024   Onderwerp: aanpassing lessentabel GL 
 
Aan:E. Boerhout - Ostrea Lyceum;+1 andere 
CC:B.C.I. Brouwer (Managementondersteuner) - Ostrea Lyceum 
Vr 5-7-2024 12:52 
 
Beste Eric en Bert, 
 
Bij de MR-vergadering van 24 juni is het voorstel neergelegd om de lessentabel GL 
aan te passen. Vanuit de vergadering waren er een aantal vragen. Bert heeft op 25 
juni het één en ander verduidelijkt aan de personeelsgeleding van de MR. Ouder- en 
leerlingengeleding van de MR hebben de antwoorden die Bert heeft gegeven via 
mail ontvangen. 
 
De MR heeft een aantal punten van zorg: 

• Het voorgestelde plan is voor twee jaar. In de tabel staat met een zekere 
stelligheid dat in leerjaar 2026 (-2028) GL is samengevoegd met het Goese 
Lyceum. Bert gaf in het gesprek aan dat men nog niet zo ver is. Er moet nog 
veel afgestemd worden op organisatorisch vlak. Het onderzoek hiernaar is 
nog gaande. Met dit deel van het plan stemmen we niet in. We ontvangen 
graag een aangepaste versie, waar dit niet in staat, op papier. 

 
• Het stuk voor de aanpassing van de lessentabel kwam erg laat en bij de MR-

vergadering van 24 juni was niemand aanwezig om het stuk toe te lichten en 
antwoord te geven op de vragen die leefden. De oudergeleding vindt het 
lastig dat ze nu antwoorden uit tweede hand krijgen. Een online-overleg op 3 
juli heeft hier niet veel aan kunnen veranderen. 

 
• Er is zorg over de overstap van G3 naar K4, die nu niet meer mogelijk i.e. We 

gaan er vanuit dat maatwerk altijd tot de mogelijkheden behoord, zoals dat bij 
een overstap van V4 naar H5 ook bij hoge uitzondering wel eens wordt 
gedaan. Vaak wordt al snel in een jaar duidelijk dat leerlingen het toch niet 
gaan halen.  

 
De MR stemt in met de wijzigingen in de lessentabel voor GL die voorgesteld zijn, 
maar wel op voorwaarde dat deze gecommuniceerd gaan worden in de school 
zonder de opmerking over de samenvoeging met Pontes (zie eerste streepje). 
De stemming is heel verdeeld. De personeelsgeleding is grotendeels akkoord, de 
leerlingengeleding heeft geen bezwaar, maar vanuit de ouders wordt zeer kritisch 
naar dit plan gekeken en niet ingestemd over hoe de procedure is verlopen. 
Vanuit de personeelsgeleding is aangegeven dat het belangrijk is dat deze stroming 
aangeboden wordt, ondanks het beperkte aantal leerlingen. 
 

Met vriendelijke groet, 
 

 

R.J. (Renske) Bergsma 
 

docent 
 

 

 

 

 

 


